
Referat af generalforsamling i BIS’koppen d. 11.2. 2023

Generalforsamlingen startede kl. 11, og der deltog 46 medlemmer. Jette Elverdam
bød velkommen, hvorefter mødet blev indledt med, at vi sang “Den blå anemone”.
Derefter gik man over til generalforsamlingens dagsorden, som iht. vedtægterne:
http://www.bisserup.dk/wp-content/uploads/2022/05/BISkoppen-vedtaegter-2022-ud
en-underskrift.pdf

1. Valg af dirigent

2. Bestyrelsens beretning

3. Foreningens regnskab

4. Budget og fastsættelse af kontingent

5. Indkomne forslag

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen.

7. Valg af suppleanter til bestyrelsen

8. Valg af revisorer:

9. Evt.

Bestyrelsen foreslår drøftelse af:

Hvordan får vi inddraget medlemmerne i arbejdet omkring BIS’koppen?

Bestyrelsen foreslår, at vi indfører to arbejdsdage om året, evt i forbindelse med start og

slutning for udeservering

Ad pkt. 1 Niels Christiansen blev valgt. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var

lovligt indvarslet og dermed beslutningsdygtig. Lone Jensen blev valgt til referent og Jan og

Bjarne blev valgt som stemmetællere.

Ad pkt. 2 Formanden fremlagde beretningen, der er vedlagt som bilag.

Beretningen blev godkendt.

Ad pkt. 3 BIS´koppens kasserer; Kim Marker fremlagde det reviderede regnskab for 2022.

Regnskabet blev godkendt

http://www.bisserup.dk/wp-content/uploads/2022/05/BISkoppen-vedtaegter-2022-uden-underskrift.pdf
http://www.bisserup.dk/wp-content/uploads/2022/05/BISkoppen-vedtaegter-2022-uden-underskrift.pdf


Ad pkt 4 Kim Marker fremlagde budgettet

Kontingentet er fortsat 100 kr om året

Budget og kontingent blev godkendt

Ad pkt. 5 ingen indkomne forslag

Ad pkt. 6 På valg: Jette Elverdam (modtager genvalg)

Lykke Jensen (modtager ikke genvalg)

Kim Marker (Ønsker at udtræde af bestyrelsen)

Jette Elverdam er genvalgt.

Bente Foli blev valgt

Bjarne Kjems blev valgt

Ad pkt. 7 På valg: Frank Guldagger (modtager genvalg)

Frank Guldagger blev genvalgt.

Helle Winkler blev valgt.

Ad pkt. 8 Niels Christiansen (modtager genvalg)

Hanne Munck (modtager ikke genvalg)

Niels Christiansen blev genvalgt

Lykke Jensen blev valgt.

Ad pkt. 9 Der var stor opbakning til bestyrelsens forslag om at indføre 2 “arbejdsdage” om

året, bestyrelsen arbejder videre med forslaget, datoerne udmeldes til medlemmerne og

sættes evt. i Bytingets kalender.

Prisen for bogudlån blev drøftet, bestyrelsen drøfter sagen

Alice Jelen udtrykte på vegne af alle medlemmerne en stor tak til Kim Marker, der i alle hans

7 år i bestyrelsen, har udført et meget stort arbejde for at få projekt BIS´koppen til at blive

en realitet.

Herefter sang vi “Hilsen til forårssolen” og dirigenten afsluttede generalforsamlingen.

Referatet godkendt. d. 17.2.2023

Lone Jensen Niels Christiansen

Referent Dirigent



Bilag: Formandens beretning

Regnskab 2022

Budget 2023


